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(Inf. wł.). Marszałek Sejmu RP Szymon Hołownia w poniedziałek, 18 bm. gościł w Kłodzku.
W sali konferencyjnej Urzędu Gminy spotkał się z grupą przedsiębiorców, którzy ucierpieli
podczas  wrześniowej  powodzi.  Poruszone  zostały  problemy,  z  jakimi  oni  obecnie  się
zmagają. 

 
Jak zapewnił S. Hołownia podczas briefingu prasowego, który odbył się kilka godzin wcześniej w
Głuchołazach, w tym tygodniu na posiedzeniu Sejmu, będzie nowelizowana ustawa powodziowa.
Zmiany mają dotyczyć m.in.  usprawnienia procesu wypłat  świadczeń dla  powodzian.  Marszałek
również  poinformował,  że  wszystkie  problemy,  które  wybrzmiały  podczas  obu  spotkań  zostaną
wzięte pod uwagę podczas pracy komisji powodziowej.
 

 
Marszałkowi  podczas  wydarzenia  towarzyszyli  poseł  i  przewodniczący  Sejmowej  Komisji  ds.
Rozpatrzenia Projektów Powodziowych Mirosław Suchoń  oraz podsekretarz stanu w Kancelarii
Prezesa Rady Ministrów Marek Krawczyk. W trwającym około półtorej godziny spotkaniu, które
odbyło się bez obecności dziennikarzy, prócz przedsiębiorców udział wzięli samorządowcy, w tym
wójt  gminy  Kłodzko  Zbigniew  Tur,  burmistrz  Międzylesia  Tomasz  Korczak,  burmistrz
Lądka-Zdroju  Tomasz  Nowicki  i  burmistrz  Stronia  Śląskiego  Dariusz  Chromiec.

O  problemach  przedsiębiorców  pisaliśmy  po  spotkaniu,  które  miało  miejsce  ostatniego  dnia
października w kłodzkim Centrum Aktywności Lokalnej. Wtedy wyartykułowane zostały one m.in.
ministrowi  rozwoju  i  technologi  Krzysztofowi  Paszykowi.  Więcej  informacji  w  artykule:  
https://dkl24.pl/pl/a/18768/klodzko---z-przedsiebiorcami-jeszcze-o-skutkach-powodzi.html

(bp)
Fot. Zygmunt Byrski

https://dkl24.pl/pl/a/18768/klodzko---z-przedsiebiorcami-jeszcze-o-skutkach-powodzi.html

